
STAROSTA GRYFICKI

Gryfice, dn. 15.02.2022 r.

Dotyczy: Zapytanie z dnia 09.02.2022 r.

Wpłynęło do nas zapytanie następującej treści:

„W związku z ujawnionymi na stronie powiatu gryfickiego informacjami (z dnia 01.lutego 
2022) o oficjalnym i służbowym wyjeździe Pana Starosty Ryszarda Chmielowicza do powiatu 
karkonoskiego, składam zapytanie: Jakie są konkretnie efekty związane z tym wyjazdem dla lepszego 
funkcjonowania powiatu”

W odpowiedzi na Pańskie zapytanie informuję, iż wspomniana wizyta nie miała charakteru  
oficjalnej, natomiast wyjazd nie posiadał znamion wyjazdu służbowego. 

Wykorzystując fakt, że przebywałem na urlopie wypoczynkowym w okolicach Jeleniej Góry
postanowiłem złożyć wizytę włodarzom partnerskiego Powiatu Karkonoskiego. Celem spotkania było
podtrzymanie współpracy pomiędzy samorządami. Tak jak opisano na stronie tematem rozmów była
pomoc społeczna oraz oświata.

z poważaniem 


